
Møde i forældrebestyrelsen Sundby Børnehus 

Dato: 12/1-2022   

Deltagere: Michelle, Josefine, Janni, Alberte, Lene, Mogens 

Referent: Janni 

Dagsorden: 

Punkter: Referat: 

1. Godkendelse af dagsorden. Godkendt 

2. Punkter til eventuelt. 
 

- Skolegruppe 

- Hvordan har forældrene det med 

aflevering udenfor? 

3. Orientering fra ledelsen. 
 

- Budgettet ser rigtig fint ud for 2021. 

Budgetåret 2022 startes med et 

overskud. 

- Ny souschef, Charlotte Jørgensen er 

kommet godt i gang, og faldet godt ind 

i huset.  

- Maja som er tidligere studerende er ny 

pædagog ansat på Græshopperne pr. 

1. februar.   

- Monique starter merituddannelse den 

1/2, og Anastacia er vikar. 

- Heidi på Tumlestuen starter på 

diplomuddannelsen ’Tidlig opsporing 0-

3 år’. Jackie som er tidligere 

studerende er vikar.  

- Ledelse og personale udtrykker 

frustration over corona situationen. 

Andre institutioner beder om at låne 

personale, men Sundby Børnehus kan 

ikke undvære nogen i huset.  

P.t har der ikke været corona blandt 

personalet, men beretninger fra andre 

institutioner i kommunen viser, hvor 



sårbar og vanskelig en situation 

personalegruppen kan risikere at stå i. 

- Hvis man ser bort fra corona 

situationen kører det rigtig fint i huset. 

4. Pædagogiske lærerplan.  
 

Er udarbejdet færdigt, og sendt til 

forældrebestyrelsen til gennemlæsning, og 

gennemgås på næste møde. 

5. Facebook. - Der er behov for at følge op på Sundby 

Børnehus Forældreside.  

- Ida er p.t administrator.  

- Der skal laves en ny seddel som kan 

gives af personalet til nye forældre, så 

de får kendskab til at gruppen findes. 

Janni følger op på opgaven. 

6. Økonomiske retningslinjer for 
festudvalg 

- Der budgetteres med 3500 kr. pr år, 

som festudvalget kan bruge til at 

dække udgifter i forbindelse med 

afholdes af sociale arrangementer. Det 

er en forudsætning at der kan betales 

med EAN nr. 

- Der kan sættes et mindre beløb som 

brugerbetaling til at dække udgifter i 

forbindelse med afholdes af sociale 

arrangementer. 

7. Opfølgning på bedre 
kommunikation/orientering fra 
institutionen til forældre. 

 

- Personalet er rigtig gode til at bruge 

Aula med info og billeder. 

- Nyhedsbrev fra ledelse har lange 

intervaller. Mogens følger op på at 

nyhedsbrev kommer lidt hyppigere. 

8. Generalforsamling og forældremøde. - Forældremøde slås sammen med 

generalforsamling. Det har den fordel 

at man som forældre kun skal afsætte 

tid en gang. 

- Forældremøde med 

generalforsamling afholdes 



torsdag den 28. april kl. 18.00-

20.00. 

9. Næste møde Næste bestyrelsesmøde vil være det 

konstituerende møde efter generalforsamling. 

Dato fastsættes ved generalforsamlingen. 

10. EVT Skolegruppe:  

Hver torsdag med opstart den 20/1. Foreløbig 

grundet restriktioner vil det foregå udendørs. 

Det forbliver intern i huset, da man ikke må 

blande sig med de andre institutioner. 

Personalet spørger til hvordan forældrene har 

det med aflevering udenfor: 

Trods hurtigere afleveringer er der bred 

enighed om at så snart corona situationen 

tillader det ønsker både personalet og 

forældrene at forældre igen har fuld afgang til 

institutionen.  

 


